
 Afdeling 1023, Guldberg  
 

Referat fra afdelingsbestyrelsesmødet 

 

Tirsdag den 12. juni 2018                                                                                                                                              

 

 

TID:  Kl. 18.00 

STED:  Beboerlokalet 

 

DELTAGERE:  Brian Kalleshave  Afdelingsbestyrelsen  

  Pia Espinoza   Afdelingsbestyrelsen 

 Kirstine Spir   Afdelingsbestyrelsen 

  Hans Henrik Sørensen  Suppleant 

 

  Jan Tobiasen (referent)  Ejendomsleder 

  

AFBUD   Anders Kampmann  Afdelingsbestyrelsen 

  Cecilie Gry Jensen  Afdelingsbestyrelsen 

    

 

DAGSORDEN: 

 

 Punkt Hvem 

1. Godkendelse af forrige referat. 

 

Alle 

2. 

 

Sager fra ejendomsfunktionærerne JT 

3. Sager fra Lokal kontoret. 

 

JT 

4. Sager fra afdelingsbestyrelsen 

 

AB 

5. Næste møder 

 

AB 

6. Personfølsomme oplysninger. AB 

 

 

1. 

 

 

 

 

Godkendelse af forrige referat. 

Referatet fra ABD mødet d.16. maj er sendt ud til endelig underskrift.  

Opgaverne bestyrelsen fik på mødet, har ejendomskontoret igangsat  

(tætning af hoveddøre, og beskrivelse af varmestyringsmodellen lagt på hjemmesiden) 

Beboerne informeres derefter som planlagt på det kommende afdelingsmøde. 

 

 

2. 

 

 

 

 

Sager fra ejendomskontoret. 

 

Tætning af hoveddøren i nr. 90 er udført som prøve. Der udføres endnu en prøve i nr. 86 

 

 



 

 

3. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4.                

 

 

 

                      

 

 Sager fra lokalkontoret. 

Affaldshåndtering i fremtiden: status uændret 

AKB København har iværksat et program for at undersøge muligheden for nedgravede 

affaldsbeholdere.  Kommunens repræsentant har været på alle Jagtvejskarreerne  

Der afventes en rapport med både placering og økonomi, inden næste AB møde. 

Der er fremsent et økonomisk overslag.  

Der mangler stadig at blive udarbejdet et forslag til placeringen.  

Sagen følges, således at bestyrelsen hurtigst muligt, forelægges et beslutningsgrundlag. 

 

Efter sommerferien op-startes de planlagte opgaver med renovering af trappeopgange  

(skift af gulvbelægning/ maling) 

 

 

Sager Fra Afdelingsbestyrelsen. 

 

Muligheder for beboer aktiviteter, i blev behandlet som led i bestyrelses tiltag, til Kirstine Spir er 

valgt som tovholder for projektet med at øget beboeraktivitet i afdelingen. 

Det gamle bestyrelseslokale i kælderen mellem nr. 2-4, er rengjort, og kan nu bruges til formålet 

Kirstine har allerede afholdt er første møde på ”hjørnet”, for at få afdelingens beboere 

involveret i projektet.   

Der blev arbejdet med mulighederne i gården.  Et have udvalg er ved at blive etableret. 

Resultatet af arbejdet, imødeses med spænding.  

Børnehaves nuværende brug af gårdens legeplads og det omkringliggende have arealer giver 

anledning til problemer. De gamle ”grænser” for adfærd, opsyn, og samarbejde fungerer ikke 

længer optimalt. 

 Lokalkontoret følge op på problemet, med henblik på en bedre løsning for afdelingen. 

 

 

5. 

 

 

 

 

 

 

 

 

6. 

 Næste møder 

Mødedagen for AB møderne, er besluttet ændret til 1. tirsdag i hver måned 

AB møde juli er planlagt aflyst    

AB møde godkendelse af budgetforslag 2019 Tirsdag 07. 08. 2018 18.00 Hjørnet 

AB møde   Tirsdag 04. 09. 2018 17.00 Hjørnet 

Afdelingsmøde Budget 2019 Tirsdag 04. 09. 2018 18.30 Hjørnet 

AB møde  Tirsdag 02.10.2018 18.30 Hjørnet 

 

 

Personfølsomme oplysninger. Intet til bemærkning. 

 

 

         Følg med i hvad der sker i din afdeling 

 

  

 

 

 


